
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 20. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 318
SF anmeldte den 25. august 2009 en række tobaksprodukter for ikke at over-
holde gældende tobakslovgivning. Der er fortsat den 20. december 2010 ikke
kommet et endeligt svar fra Sundhedsstyrelsen på anmeldelsen fra Sundheds-
styrelsen. På den baggrund bedes ministeren redegøre for årsagen til det
manglende svar på SF’s anmeldelse og for sagens udvikling. Finder ministeren,
at det er tilfredsstillende, at der går år, før der kommer svar fra Sundhedssty-
relsen? I benægtende fald bedes minsiteren oplyse hvilke initiativer han vil tage
med henblik på, at Sundhedsstyrelsen fremover lever tilfredsstillende op til de-
res opgave om at føre tilsyn. (Anmeldelsen er omdelt på SUU alm del-bilag 12)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karl H. Bornhøft (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karl.Bornhoft@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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